
Swarzędz, dnia 15 grudnia 2020 r. 

Rada Miejska w Swarzędzu
Wspólne Posiedzenia

Protokół nr 6/2020
Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:57 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Katarzyna Szaferska
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący stałych Komisji przekazali prowadzenie obrad Przewodniczącej Rady Miejskiej 
Barbarze Czachura, która otworzyła Wspólne Posiedzenie Wszystkich Komisji. Posiedzenie obyło się w 
formie zdalnej. Na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdziła, że obrady są prawomocne, 
obecnych 21 radnych. Następnie przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2.

2. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2020.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 
Radny Wojciech Kmieciak zapytał, jaka będzie wysokość prognozowanych wpływów z biletów.
Skarbnik Gminy Karolina Dziekan odpowiedziała, że planowana kwota to 1 509 022,00 zł.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2020.

Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2020 – 2043.

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski. 
Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura zapytała o termin wykonania prac w ul. Różanej w Bogucinie.

Burmistrz Marian Szkudlarek odpowiedział, że wykonanie inwestycji planowane jest na drugą połowę 
2021 r.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2020 – 2043.

Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

c) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady
Miejskiej w Swarzędzu Nr XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Poznańskiemu.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Marian Szkudlarek. Poinformował, że projekt uchwały zostanie 
wprowadzony do porządku obrad najbliższej sesji. 
Radna Anna Tomicka zapytała, kiedy planowane jest rozpoczęcie budowy kolejnego etapu omawianej 
inwestycji. 
Burmistrz Marian Szkudlarek odpowiedział, że wykonanie inwestycji planowane jest na drugą połowę 
2021 r.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu 
Nr XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.

Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 
dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Gortatowie oddanej w trwały 
zarząd Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Swarzędzu.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Mariusz 
Szrajbrowski. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Gortatowie 
oddanej w trwały zarząd Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Swarzędzu.

Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Sekcji ds. Uzależnień, Lidia Chałasiak. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021.

Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021 – 2024.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Sekcji ds. Uzależnień, Lidia Chałasiak. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021 – 2024.

Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

3. Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących radny Dawid Książkiewicz podziękował strażnikom miejskim za usunięcie 
starego pojazdu samochodowego z chodnika w Jasinie. 

Radny Szymon Kurpisz poinformował o sytuacji w kwestii planowanych zmian w kursach autobusu linii 
nr 323. 

Z-ca  Burmistrza  Tomasz  Zwoliński  poinformował,  że  na  planowane  zmiany  mają  wpływ  koszty
utrzymania linii oraz sytuacja w Gminie Czerwonak. Wyjaśnił, że Gmina Czerwonak jest dysponentem
tej  linii  autobusowej  i  potrzebuje  tego połączenia  dla  obsługi  mieszkańców miejscowości  Dębogóra.
Dodał, że Gmina Swarzędz ma na terenie Wierzonki i Karłowic min. linię nr 492, która ma 20 połączeń
na tym terenie. W związku z powyższym poinformował, że po ewentualnych zmianach w kursach linii nr
323 mieszkańcy Wierzonki i Karłowic nie będą odcięci od komunikacji publicznej. 

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że wpłynęła w powyższej sprawie petycja 
sołtysa Wierzonki, która zostanie przekazana wszystkim radnym do wiadomości oraz

 Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi celem przeanalizowania. 

Następnie Przewodnicząca Rady Barbara Czachura przedstawiła treść stanowiska Rady Miasta i Gminy 
Buk w sprawie bonifikat od opłat za gospodarowanie odpadami zielonymi.

Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński poinformował, że ustawodawca przewidział, iż mieszkaniec, który 
ma kompostownik, ma również prawo zgłosić odbiór bioodpadów. Wyjaśnił, że  biuro ZM GOAP  
analizuje już przedmiotową sprawę i przygotowuje stanowisko. 

Przewodnicząca  Rady Barbara Czachura poinformowała, że stanowisko zostanie skierowane do  Komisji
Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi celem przeanalizowania. 

Radna Anna Tomicka zgłosiła problem z połączeniem telefonicznym z pracownikami Związku. Poprosiła
o usprawnienie połączeń telefonicznych. 

Radny Ryszard Dyzma zgłosił również, że pracownicy ZM GOAP nie odpowiadają na zapytania 
przesłane drogą e-mailową. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński poinformował, że oczywiście zgłosi przedstawione problemy. 

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura przedstawiła treść korespondencji z mieszkanką, która przesłała
apel do radnych w sprawie orzeczenia Trybunału Konstytucyjnego z dnia 22 października 2020 r.

4. Zakończenie.

Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Swarzędzu 

Barbara Czachura

Przygotował(a): Biuro Rady 
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